
Interpellation - Vårdskulden 
Ställd till Tom Silverklo (C),inskickad 21-06-11 

Under pandemin har många vårdbesök och behandlingar inom vården uteblivit. 
Tillgängligheten inom vissa områden i Region Jämtland Härjedalen har blivit sämre 
samtidigt som våra invånare valt att besöka sjukvården i lägre grad. Då 
befolkningen sannolikt inte blivit friskare så innebär detta att vår region kommer 
behöva hantera denna vård i efterhand. Då vi nu till slut äntligen börjar se en tydlig 
avmattning i pandemin är det därför relevant att på allvar diskutera hur vårdskulden 
ska hanteras. För att möta detta problem presenterade Regeringen i september 
2020 en satsning på 4 miljarder kronor till regionerna för hantering av upp skjuten 
vård och fortsatt pandemihantering. 

Två saker oroar mig särskilt: 
- Pandemin samtvårdplatsbristpå grund av personalsituationen på 

Östersunds sjukhus samverkar nu till att skapa ett läge där man har hög 
kapacitet för polikliniska operationer utan inläggning, men låg kapacitet att 
utföra operationer som kräver särskilt längre inläggning. 

- Uppfyllandetavvårdgarantin för ett första besök på BUP är nu nere på 38%. 
En kraftig försämring jämfört med tidigare år, mycket på grund av en kraftig 
ökning av inflödet till BUP under 2020. 

l'vied bakgrund av detta är min fråga: 

- På vilket sätt agerar du för att säkerställa att regionen kan hantera den 
uppskjutna vården? 

Roger Östlund (S) 
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